
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2020-10-07 Protokoll nr 06 

Plats: Östra Husby bygdegård 

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-

Johansson, Paul Finér, Agneta Carlberg, Kristina Kufver 

Jakobsson, P-O Nyholm och Ove Brusman 

Frånvarande: -  

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Magnus Arnoldson hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll. 

 Protokollet från 2020-09-02 godkändes och lades till handlingarna. 

   

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes Gunilla Nensén-Johansson.  

 

§ 5 Medlemsläget 

 Antal medlemmar är 377. I år har hittills 19 medlemmar avlidit. Av dem 

var 6 st över 90 år. Nya medlemmar debiteras fr o m 1/10  med den höjda 

avgiften 250 kr som avser medlemskap 2021. 

   

§ 6 Ekonomi  

 Månadsmötet i Helgestad Hage gav ett överskott på cirka 2000 kr. Från 

distriktet har kommit ett stimulansbidrag på 5000 kr (grundbidrag 3000 + 

5 kr per medlem).  Vi har haft ett minusresultat hela året men när 

stimulansbidraget kom minskade minusresultatet till 1962,50. 

 

Wikbomarken 2021 kommer att vara inställd och därför kommer 

föreningen inte att ha några intäkter från parkeringen nästa år. 

 

Östra Husby bygdegård kommer inte att ha några aktiviteter under 2021 

så vi behöver inte boka in styrelsemöten i förväg. 

 



Eftersom vi inte nyttjar Östra Husby bygdegård sedan i mars kommer vi 

att få en hyresreduktion för månadsmötet i mars. Gymnastiken och yogan 

är inställda. 

 

Kostnaden för lokalen i bygdegården är 700 kr för ett månadsmöte. För 

gymnastik- och yogagrupper betalar föreningen 170 kr per timme.  

Alla deltagare är inte medlemmar i SPF Seniorerna. 

  

§ 7 Betalning av 90-åringars medlemsavgift  

Vårt förslag till årsmötet är att vi även fortsättningsvis ska betala avgiften 

för 90+are. Från avgiften på 250 kr kommer 80 kr tillbaka till föreningen. 

Kostnaden för innevarande år beräknas till 3740 kr. 

 

§ 8  Blommor eller kort till jubilarer 

 Beslutades att gratulationskort skickas till jubilarer vart femte år från 70 

års ålder.  

 

§ 9 Kommande möten okt, nov, dec  

 Inga månadsmöten kommer att hållas inomhus. 

Dagsberg-Furingstad-Tåby som skulle ansvarat för oktobermötet har inget 

förslag till alternativ aktivitet. Till månadsmötet i november planerar 

styrelsen för någon uteaktivitet t ex tipspromenad och korvgrillning. Detta 

ska annonseras under Föreningsnytt.  

Till ”julgröten” finns ännu inga förslag. 

 

§ 10 Hur gör vi för att få nya ledamöter till styrelsen 

Flera ledamöter slutar vid årsmötet 2021 och vi ombeds alla att tipsa om 

nya ledamöter i brist på en fungerande valberedning. De lokala ombuden 

har inte inkommit med några förslag. 

 

§ 11 Ordförandekonferens på stiftsgården Vårdsnäs 22-23 okt 

Ordföranden är inbjuden till mötet som enligt kallelsen skulle innehålla 

både övernattning och grupparbeten. Eventuellt kommer mötet att 

genomföras digitalt eller ställas in helt.  

 

§ 12 Övriga frågor 

Beslutades att Gunilla skickar ett tackkort till Kuddby IF som utan 

kostnad för föreningen lät oss använda inomhushallen vid Helgestad Hage 

när det började regna på månadsmötet i september. 

 

§ 13 Avslutning och nästa möte 
 Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 



 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 11 november 2020, kl. 13.00  

i Östra Husby Bygdegård. 

 

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Gunilla Nensén-Johansson 


